

	مراجعة	
	• - دولة	
Century - .	Country -	
	• 2- میثاق	
Charter	Chartor •	
	 - 3 • 	
United Nations	United nation •	
	• 4- دبابة	
Tanc	Tank- ^į •	
كلية الأداب – قسم التاريخ Reculty of Arts – Department of History	جامعة الدمام Dammam University	

	مراجعة
	 - 5- الشرق الأوسط
ب- Middle East	Meddle East- ^j •
	• 6- الروس
ب- Rustions	Russians -
	• 7- وزارة
ب- Cabenet	Cabinet -
	• 8- قديم
- Anciant .	Ancient - j •
مد بالتاريخ كلية الأداب – قسم التاريخ (دريغ) Foculty of Arts – Department of History	جامعة الدمام Dammam University مرجع ال

53

Part of a Foreign Office report

• Part of a Foreign Office report on attitudes in the USA towards the USSR, April 6th 1943



Part of a Foreign Office report

The Chicago Tribune has recently opened up a barrage on Soviet Russia. I have sent down clippings of these editorials to the embassy and the New York Office. I have also attempted to find out the causes and results of this most recent campaign.



University

Part of a Foreign Office report

بدأت صحيفة شيكاغو تريبيون مؤخرا حملة صحفية ضد روسيا السوفياتية ولقد أرسلت قصاصات من افتتاحيات الصحيفة إلى السفارة ومكتب نيويورك كما حاولت أيضاً الوقوف على أسباب ونتائج هذه الحملة الأخيرة.



a baller

Part of a Foreign Office report

1. On the face of it, the campaign is an attempt to prove that the United Nations owe no loyalty and very little gratitude to Soviet Russia. The USSR is represented as being an aggressive and almost entirely amoral power. It is pointed out that she only entered the war because of Hitler's attack, and was not in any way opposed to Germany or Fascism on moral grounds





Part of a Foreign Office report

وتبدو الحملة في ظاهرها محاولة لإثبات أن الأمم المتحدة لا تدين إلا بالقليل من الفضل والعرفان لروسيا السوفياتية .كما صورت الحملة الاتحاد السوفييتي باعتباره قوة عدوانية وغير أخلاقية تماماً .كما أشارت إلى أن دخول الاتحاد السوفيتي للحرب لم يكن بسبب اختلافه مع ألمانيا أو الفاشية على أسس أخلاقية وانما بسبب هجوم هتلر على الاتحاد السوفيتي.

داب – قسم القاريخ Faculty of Arts – Depart

Part of a Foreign Office report

"A starkly realistic attitude" sees Russia as an equal menace to world security with Germany. As evidence of Russia's aggressive tendencies, attention is drawn to the recent dispute with Poland over boundaries, the absorption of the Baltic states in 1940, and the war with Finland in 1939. As evidence of Russia's untrustworthiness, it is pointed out that Russia has not yet even opened a second front in the Pacific





Part of a Foreign Office report

فهنالك 'موقف عدائي بين' يرى أن روسيا تتساوى مع ألمانيا في تهديدها للأمن العالمي وكدليل على نوايا روسيا العدوانية، لفتت الحملة الانتباه إلى النزاع الاخير مع بولندا حول الحدود، وضم روسيا لدول البلقان في عام 1940، والحرب مع فنلندا في عام 1939. كما أشارت الحملة إلى أن روسيا لم تقم حتى الآن بفتح جبهة ثانية في المحيط الهادئ كدليل على عدم الثقة في روسيا.

Part of a Foreign Office report

2. 3rd March I had a long private conversation, lasting some three hours, with Mr Leon Stolz, Editorial Editor of the Tribune. He at once raised the question of Russia's future intentions. I asked him why he was so interested in that problem now. He replied that the end of the war in Europe was obviously near and people had to be awakened to the menace of Bolshevism.



iversity

Part of a Foreign Office report

ولقد كان لي حوار مطول في الثالث من مارس مع السيد ليون ستولز محرر (كاتب) الافتتاحيات استمر لثلاث ساعات. وقد أثار في جزء من الحوار مسألة النوايا المستقلبية لروسيا وعندما استفسرته عن اهتمامه بهذه المسألة في هذا الوقت أجاب بأن الحرب في أوروبا تقترب من نهايتها وأنه علينا أن ننتبه لخطر البلشفية.



iversity



Extracts from the minutes of meetings of the British Cabinet on the question of the future of Poland

• شكراً للمشاركة وحسن الاستماع